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Biuro R~y Miasta 

INTERPELACJA I WNIOSEK 

dotyczy: dobudowanie chodnika na przystanku autobusowym przy ul. Waryńskiego 

Zwracam s ię z prośbą w imieniu mieszkańca os. Azoty o dobudowanie 

(uzupełnienie) chodnika przy przystanku autobusowym przy ul. Waryńskiego . 

Mieszkaniec osied la Azoty jest osoba. niepełnosprawną , poruszającą się wyłącznie 

za pomocą elektrycznego wózka inwalidzkiego. Zwróciła uwagę na utrudnienia, 

polegające na trudnościach wjazdu wózkiem inwalidzkim do autobusu komunikacji 

miejskiej. Ze względu na sposób wykonania zatoczki autobusowej i umiejscowieniu 

wiaty przystankowej oraz możliwości zatrzymania się autobusu na przystanku 

powoduje to, że po wysunięciu się platformy z autobusu osoba ta musi wjechać 

wózkiem inwalidzkim na teren nieutwardzony (trawnik), aby swobodnie móc wjechać 

do autobusu. Proszę o pilną interwencję . Zdjęcie stanowi załącznik. 
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